

Title (en)

Process for manufacturing a multi coupon label and label made by this process

Title (de)

Verfahren zur Herstellung von Etikett mit abtrennbaren Abschnitten und ein so hergestelltes Etikett

Title (fr)

Procédé de fabrication d'une étiquette multi-volets et étiquette réalisée par le procédé

Publication

**EP 1034919 A1 20000913 (FR)**

Application

**EP 00400656 A 20000309**

Priority

- FR 9902985 A 19990309
- FR 9912336 A 19990930

Abstract (en)

Label has base leaf (1) covered by self-adhesive layer (18) protected by anti-adhesive support (2), intermediate leaf (5), smaller than base leaf, and cover leaf (6) covered by adhesive layer (19). Intermediate leaf is placed on base leaf and has margins (3, 4) on either side. Adhesive on margin (13) of cover leaf is provisionally partially neutralized, sticking on margin (4) of base leaf. Cover leaf is finally glued on margins (3, 4) and on intermediate leaf with margin (3) defining binding. An Independent claim is also included for the description of the multi-flaps label.

Abstract (fr)

Ce procédé comprend la dépose sur un feillet de base (1) éventuellement muni d'une couche d'adhésif autocollant protégée par support de protection (2), d'un feillet (5) qui peut comporter un ou plusieurs volets moins larges que le feillet de base, le feillet (5) étant disposé sur le feillet de base (1), de manière à laisser non recouvertes au moins deux marges opposées (3, 4) du feillet de base, la réalisation d'une ligne de découpe ou de préécoupe (7) dans le feillet de base (1) au moins le long d'une des marges (3, 4), à l'aplomb du feillet (5), et le collage d'un feillet de couverture adhésif (6) sur le feillet (5) et les marges (3, 4) du feillet de base (1), la marge (3) opposée à la ligne de découpe servant de marge de reliure. <IMAGE>

IPC 1-7

**B31D 1/02; G09F 3/02**

IPC 8 full level

**B31D 1/02 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**B31D 1/021 (2013.01)**

Citation (search report)

- [XA] WO 9627177 A1 19960906 - LEYVAL JEAN PIERRE [FR]
- [A] DE 3712766 A1 19880623 - ZWECKFORM ETIKETTIERTECHNIK [DE]
- [A] EP 0192444 A2 19860827 - INSTANCE DAVID JOHN
- [A] EP 0650154 A2 19950426 - INSTANCE DAVID JOHN [GB]
- [A] EP 0857569 A1 19980812 - RITTER & CO [DE]
- [A] WO 9807131 A1 19980219 - INSTANCE LTD DAVID J [GB]
- [A] GB 2191463 A 19871216 - INSTANCE LTD DAVID J
- [A] FR 2760883 A1 19980918 - LEVASSEUR ROBERT [FR]

Cited by

US6821374B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 1034919 A1 20000913; EP 1034919 B1 20030723; AT E245530 T1 20030815; DE 60003963 D1 20030828; FR 2791299 A1 20000929; FR 2791299 B3 20010518**

DOCDB simple family (application)

**EP 00400656 A 20000309; AT 00400656 T 20000309; DE 60003963 T 20000309; FR 9912336 A 19990930**